
Materská škola, Fándlyho 2, 903 01 Senec 
 

Z Á P I S N I C A 
z riadneho zasadnutia 

Rady školy pri Materskej škole, Fándlyho 2, Senec 
 

Miesto konania: Materská škola, Fándlyho 2, Senec 
Dátum konania: 21.04.2021 o 17:00 
Prítomní členovia: Slávka Feketová, MBA, Bc. Margita Baligová, Alžbeta Spuchľáková, Mgr. Anna 
Milošovičová, Mgr. Alena Predáčová, Silvia Kubovicsová, Dominika Valachová, Ing. Ján Pullman, Ing. 
Juraj Gubáni, Mgr. Miriam Krúpová 
Neprítomní členovia (ospravedlnení): Monika Škovránková  
Prítomní hostia: Mgr. Marie Leginusová, riaditeľka MŠ 

Program: 
1. Otvorenie 
2. Kontrola uznesení z predchádzajúceho zasadnutia 
3. Vyhodnotenie výchovno-vzdelávacích výsledkov za 1. polrok šk. roku 2020/2021 
4. Výsledky hospodárenia za rok 2020 
5. Prerokovanie aktuálnych problémov 
6. Rôzne, diskusia 
7. Záver 

Priebeh zasadnutia: 
1. Otvorenie 

Predseda rady školy Ing. Ján Pullman privítal prítomných členov rady a pani riaditeľku na 
zasadnutí rady školy 
 

2. Kontrola uznesení z predchádzajúceho zasadnutia 

Uznesenia boli splnené. Štatút rady školy bol zverejnený na stránke MŠ. Pani riaditeľka 
predložila Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti ako aj Koncepčný zámer školy 
zriaďovateľovi na schválenie. Oba dokumenty boli zriaďovateľom schválené. Zápisnica 
s posledného zasadnutia RŠ bola zverejnená na stránke školy. 
 
 

3. Vyhodnotenie výchovno-vzdelávacích výsledkov za 1. polrok šk. roku 
2020/2021 
Pani riaditeľka predstavila vyhodnotenie výchovno-vzdelávacích výsledkov. Pandémia 
a čiastočne zatvorená MŠ majú vplyv na celkové výsledky. Problémy sú hlavne v oblasti 
„Jazyk a komunikácia“, konkrétne „hovorená reč“. Dostupnosť logopedickej poradne je 
obmedzená, prípadne rodičom nevyhoveju dochádzať s dieťaťom do logopedickej poradne. 
V ostatných vzdelávacích oblastiach sa deti vyvíjajú podľa očakávaní.  
Pani riaditeľka počíta približne s 10 žiadosťami o pokračovanie povinného predprimárneho 
vzdelávania (predtým známe ako odklady nástupu do ZŠ). 



Pokračuje vzdelávanie pani učiteliek, pani zástukyňa ukončila funkčné vzdelávanie. 
Pozitívom sú rôzne webináre. 
MŠ získala certifikát „Zelená škola“. Deti absolvovali projekt „Hudbou okolo Európy“. 
Predškoláci sa zapojili do výtvarnej súťaže „Vianočná pohľadnica pre ministra školstva“. 
 
Rada školy vyjadrila všeobecný súhlas s uznesením. 
 
Uznesenie 1/2021: Rada školy berie vyhodnotenie výchovno-vzdelávacích výsledkov za 1. 
polrok šk. roku 2020/2021 na vedomie. 
 

4. Výsledky hospodárenia za rok 2020 
Pani riaditeľka predstavila výsledky hospodárenia za rok 2020. Rozpočet MŠ bol kvôli 
vyhlásenej pandémii niekoľkokrát upravovaný. Výpadok príjmov pomohla pokryť pomoc 
z EÚ fondov vo výške asi 77 000 eur. Výsledok hospodárenia je vyrovnaný. 
Z prostriedkov na prevádzku sa podarilo zabezpečiť aj: 

- Úprava podlahy v dvoch triedach 
- Germicídne žiariče 
- Koberce 
- Divadielka a hudobná náuka 
- Výtvarný materiál, knihy 
- Didaktické pomôcky 

 
Rada školy vyjadrila všeobecný súhlas s uznesením. 
 
Uznesenie 2/2021: Rada školy berie výsledky hospodárenia za rok 2020 na vedomie. 

 
5. Prerokovanie aktuálnych problémov 

Pani riaditeľka informovala radu školy o aktuálnych problémoch a výzvach: 
- Zmeny školských zákonov a príslušných vyhlášok, ktoré zavádzajú nové právomoci a 

povinnosti riaditeľa MŠ. 
- Zavedenie povinnného predprimárneho vzdelávania pre deti, ktoré do 31.8. 

príslušného roka dosiahnu vek 5 rokov. 
- Z vyššie uvedeného dôvodu je možné, že MŠ bude mať v šk. roku 2021/2022 až 3 

predškolácke triedy. 
- Zápis do MŠ sa uskutoční elektronicky po celý mesiac máj, s tým, že osobne možno 

odovzdať prihlášku do MŠ v dňoch 4.5.2021 až 5.5.2021. 
- MŠ by potrebovala aspoň na jeden deň v týždni, aby bol prítomný logopéd. 

Rokovania s poradňou Tenenet prebiehajú. 
- MŠ bude od šk. roka potrebovať asistenta učiteľa. So žiadosťou bude oslovený 

zriaďovateľ. 
- Prevádzkový rozpočet sa musel znižovať, šetrí sa hlavne na údržbe budov. 
- Celkovo nie je rozpočet MŠ na rok 2021 finančne vykrytý, MŠ dostala na dotácii na 

dieťa oveľa menej prostriedkov ako minulé roky. Budú prebiehať rokovania so 
zriaďovateľom. 

- V školskej jedálni sa zavedie platba za fixné náklady. 
- Pozitívne je, že dochádzka detí sa dostáva do normálu. 

 
Rada školy vyjadrila všeobecný súhlas s uznesením. 



 
 
Uznesenie 3/2021: Rada školy berie informáciu o aktuálnych problémoch na vedomie. 
 

6. Rôzne, diskusia 
Ing. Juraj Gubáni informoval radu školy a pani riaditeľku, že v najbližších dňoch dôjde 
k pripojeniu MŠ na nové internetové optické vedenie, čím by sa mali vyriešiť problémy 
s internetom. Mesto ako zriaďovateľ sleduje vyhlásené výzvy na rozvoj a úpravu vonkajších 
prvkov MŠ. 
 
 

7. Záver 

Na záver sa predseda rady školy poďakoval prítomným členom rady a hosťom za účasť 
a konštruktívnu diskusiu k jednotlivým bodom. Zasadnutie sa o 18:20 skončilo. 

 
V Senci dňa 23.04.2021 

 

Predseda RŠ: Ing. Ján Pullman          podpis: ______________________________ 
 
 
 
Zápisnicu overila: Mgr. Alena Predáčová   podpis: ______________________________ 
 


